

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Daniel Crisenius.

Crisenius, Daniel

Halle (Saale), 18.02.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210887](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210887)

Daniel Griseus Tempelburoo - Polonus
 lucem hanc d. 26. April. 1686 asperxit
 in pago Prosovia prope urbem nominatam
 Sito. Patrem Gabrielem et Andream Griseum ver-
 bi divini Ministrum, matrem etiam Do-
 rotheam Radachin. et parentibus suisce dilec-
 tissimis puer missus sum in Germaniam
 et primo quidem Neowiedia, postea Falco-
 burgi, Stargardis deinceps literis, ut vocant
 humanioribus operam dedi. et academiam Lipsi-
 ensiam petii 1706, ibique per tres annos, et quod
 excurrit, Gess. inde vocatus ab Hungaris ad Diaconi-
 lectoremq; munus obeundum Bakhia Polonium ve-
 ni. Verum munere nondum suscepto iussu Im-
 peratoris Josephi Hungaria eiecitur in Germa-
 niam redii, tandemq; variis calamitatibus supe-
 ratis Chusae Halenses 1710. d. 3. Sept. salutari.
 DEVS, qui in itinere me minueris cum
 laverat beneficijs, nec sic inemor mori fuit.
 Ius enim huius et moderamine Patrim Sen-
 or mense Regis constitutus, et postea
 1711. d. 11. Nov. in numerum Cancellariorum
 Ordinariorum Inghangrophi Glaguth-
 Halensi receptus sum. Deo Patri, filio
 et Spiritui S. sit pro hisce in me collatis
 beneficiis laus et gloria nunc et in eternum.
 Halo d. 18. Febr. 1712.